
 

         Zapisnik 21. sjednice Školskog odbora Industrijsko-obrtničke škole Virovitica 

održane u četvrtak 26. siječnja 2023. godine u 18.30 sati u školskoj knjižnici 

 

 

Prisutni članovi Školskog odbora: Silvija Pošta, Ivan Mađerčić, Goran Horvat, Željana 

Hrgović-Šolc i Sanja Kirin 

Odsutni članovi: Inga Vampovac-Rebić i Živana Dutković -opravdano odsutne. 

Ostali prisutni: Vladimir Reider, vršitelj dužnosti ravnatelja škole i Renata Domitrović, 

tajnica škole kao zapisničar. 

Predsjednica Školskog odbora Silvija Pošta (u daljnjem tekstu predsjednica) pozdravila je 

prisutne. Utvrdila je prisutnost pet članova Školskog odbora i mogu se donositi pravovaljane 

odluke. Zamolila je prisutne da iznesu primjedbe na zapisnik 20. sjednice Školskog odbora. 

Primjedbi na zapisnik nije bilo. Članovi su jednoglasno prihvatili zapisnik 20. sjednice 

Školskog odbora. Predsjednica je predložila dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

2. Davanje prethodne suglasnosti na zasnivanje radnog odnosa po raspisanom natječaju 

3. Donošenje Odluke o usvajanju Završnog računa  

4. Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja Škole 

5. Izvještaj o izvršenju financijskog plana 

6. Razno  

 

Primjedbi nije bilo i predsjednica je pozvala članove na glasovanje o predloženom dnevnom 

redu. Predsjednica je utvrdila da je dnevni red prihvaćen jednoglasno. 

Otvorila je raspravu po točkama utvrđenog dnevnog reda. 

 

Ad1) 

Kratkim obrazloženjem o zapisniku s prethodne sjednice predsjednica je upoznala članove 

Školskog odbora, te su članovi jednoglasno utvrdili da nema nikakvih primjedbi i da je zapisnik 

jednoglasno usvojen. 

 

Ad2 ) 

Ravnatelj je dao obrazloženje o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju. Nakon 

proteka roka za prijavu natječaja javilo se 15 kandidata od čega njih 13 ispunjava  tražene uvjete 

za navedena radna mjesto. Pismenom dijelu provjere kandidata pristupilo je 8 kandidata od 

kojih su 3 kandidata zadovoljila kriterije za dolazak na usmeni intervju. Na usmenom intervjuu 

1 kandidat zadovoljava testiranje čime je ujedno i dan prijedlog da se za tog kandidata da 

suglasnost za zasnivanje radnog odnosa. Primjedbi nije bilo i predsjednica je pozvala članove 

na glasanje. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su utvrdili da nema nikakvih primjedbi. 

 

Ad 3) 

Kratko obrazloženje dao je v. d. ravnatelj koje se odnosilo na donošenje Odluke o usvajanju 

Završnog računa iako su članovi Školskog odbora materijale za ovu točku dnevnog reda 

unaprijed dobili detaljno opisanu. Zaključeno je da je Škola financijsku godinu završila s 

pozitivnom financijskom konstrukcijom prihoda, rashoda i dodataka.   

Primjedbi nije bilo i predsjednica je pozvala članove na glasanje. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su utvrdili da nema nikakvih primjedbi. 

 



 

Ad4) 

 Pod točkom donošenje Odluke o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja Škole                                 

članovima Školskog odbora predloženo je da se očituju o terminu raspisivanju natječaja koji će 

se objaviti nakon realizacije svih potrebnih radnji koje prethode objavi natječaja u Narodnim 

novinama s obzirom da se natječaj mora objaviti u navedenom javnom glasilu. Primjedbi nije 

bilo i predsjednica je pozvala članove na glasanje. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su utvrdili da nema nikakvih primjedbi. 

 

 

      Ad5) 

Kratko obrazloženje dao je v. d. ravnatelj koje se odnosilo na izvještaj o izvršenju financijskog 

plana. Članovi Školskog odbora materijale za ovu točku dnevnog reda unaprijed su dobili 

detaljno opisanu. Zaključeno je da je Škola izvršenje financijskog plana potpuno realizirala. 

Primjedbi nije bilo i predsjednica je pozvala članove na glasanje. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su utvrdili da nema nikakvih primjedbi. 

  

 

Ad5) 

Pod točkom Razno članovi Školskog odbora dali su prijedlog da se sjednice koje su manje 

zahtjevne mogu održati elektronskim putem i da se sjednice mogu održavati u dopodnevnim i 

popodnevnim satima. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Pitanja više nije bilo. Sjednica je završena u 19.10 sati. 

 

  

 

 

 

 

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Školskog odbora:  

 

 

Renata Domitrović, dipl. iur                                                     Silvija Pošta, prof. 

 

 

KLASA: 003-06/23-01/1 

URBROJ: 2189-35-01-23-2 

Virovitica, 26. siječnja 2023. 

 

 

 

 

 

 


